
ČERVENÝ KOSTELEC 

Zápis z jednání Osadního výboru Olešnice ze dne 11.11.2024 

Přítomni: Zástupce města Červený Kostelec Jiří Regner, člen rady města Pavel Kábrt, členové osadního 
výboru: Miroslav Háze, Roman Vlček, Lucie Hnízdilová, Tomáš Diviš, Miriam Kozáková, Radek Jůza, Petr 
Kejzlar, Martin Brož, Lukáš Kozák 

Hosté: Jana Divišová  

Projednávané body:  

1. Diskuse členů OVO se zástupcem města Červený Kostelec p. Jiřím Regnerem o problémech 
ohledně údržby obce. Seznámení se situací paní Bendíkové, která nadále bude provádět úklid dle 
její nové pracovní smlouvy. Pan Regner prověří, zda existuje možnost mimořádné odměny za práci 
provedenou nad rámec pracovní smlouvy. 
Na nedostatky v úklidu obce je nejlépe upozorňovat pomocí aplikace mobilní rozhlas.  

2. Místostarosta p. Regner informoval OVO o nakládání s odpadem v Červeném Kostelci a přilehlých 
obcí. Nový sytém nakládání s odpadem zatím funguje bez větších problémů. Občané, kterým 
nestačí stávající nádoba na plast nebo papír si můžou dokoupit (už na své náklady) další nádoby a 
nahlásit je a budou jim poté bez problémů vyváženy. Počet nádob není omezen. 

3. Puklina v kmeni lípy pod bytovkou. Arborista potvrdil, že puklina v kmeni lípy se nemusí zakrývat. 
4. Požadavek na umístění radaru k měření rychlosti se statistikou průjezdů u domu č.p. 246 pod 

areálem ZD Žernov a značky 30 km/h naproti domu č.p. 246 trvá. Na komunikaci ležící na pozemku 
par. č. 1405 vedoucí od hasičské zbrojnice směrem na Náchod OVO navrhuje umístit značku 30 
km/h – trvá. Pan Regner informoval o schvalovacím procesu ohledně umisťování dopravního 
značení. Město zatím nemá k dispozici více radarů na měření rychlosti a nákup dalších zatím není 
v plánu vzhledem k finančním možnostem města. 

5. Místostarosta p. Regner informoval OVO o stavu projektu sportovního hřiště. Předložil OVO návrh 
zadání k vypracování projektu. Po dokončení písemného zadání, budou občané Olešnice 
informováni a budou mít možnost napsat připomínky k tomuto zadání. Proběhlo jednání zástupců 
města ČK s TJ Sokol Olešnice a návrh na majetkové vyrovnání bude předložen valné hromadě TJ 
Sokol Olešnice. Nově budovaná hřiště se tématem budou vztahovat k dané lokalitě. OVO navrhuje 
jako motiv hřiště tradici mlynářství a rybníkářství v Olešnici. 

6. Místostarosta p. Regner informoval OVO o uzavírce ulice Sokolská, která podle plánu potrvá do 
konce listopadu 2024. Objízdná trasa, která má vést přes Olešnici kolem sokolovny a dále k firmě 
Tesmen bude realizována v průběhu roku 2025. 

7. OVO žádá a ukotvení lavice na autobusové zastávce u školy. 
8. Zřízena schránka na názory a podněty občanů, je umístěna na autobusové zastávce u školy. Ve 

schránce byl dopis s názory a připomínky od občanů, po přepisu bude dopis vyvěšen na vývěsce. 
Přečteno a prodiskutováno. 

9. Diskuze o místech na parkování kolem školy, školky a blízkém okolí. 
10. OVO navrhuje prověřit možnost vykácení keřů a vysypání krajnice kamenivem nebo asfaltovým 

recyklátem naproti školce až k lípě na pozemku 1320/3. Tímto by se dosáhlo rozšíření prostoru na 
vyhýbání protijedoucích vozidel. 

11. Paní Divišová vyzvala přítomné k podpoře kulturních a společenských akcí pořádaných hospodou 
U Aleny alespoň účastí na nich, případně aktivní účastí OVO na vyjednání jejich finanční podpory z 
rozpočtu města.  
 
 

 

                                                                                                                               zapsal Miroslav Háze 


